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Szanowny Panie Prezydencie,
wzdłuż ulicy Dąbrowskiego przy Kłodawce wybudowany został wybieg dla psów.
Miejsce ważne i potrzebne, natomiast wydaje mi się, przy jego lokalizacji nie
przewidziano ukształtowania terenu. Na środku wybiegu znajduje się miejsce, gdzie
zbiera się deszczówka, w wyniku czego wybieg okresowo staje się bajorkiem.
Bardzo proszę o przyjrzenie się sprawie i takie ukształtowanie terenu, aby woda
spływała na teren zielony poza wybiegiem.

Z góry dziękuję.




